
Zebranie RON z dnia 02 października 2017 roku 

NOTATKA Z ZEBRANIA RADY OSIEDLA NOWIEC Z DNIA 02 października 2017 roku 

Podczas spotkania, które rozpoczęło się o godzinie 18.00. uczestniczyli: 

1) Dariusz Nadzieja-Nadija – członek RON 

2) Piotr Grudowski – członek RON 

3) Katarzyna Świsłowska - członek RON 

4) Dariusz Kacprowicz - członek RON 

5) Sebastian Bryczkowski - członek RON 

6) Andrzej Gac – Gestor 

7) Anna Szypowska – radca prawny 

Podczas zebrania dyskutowano o dotychczasowych postępach prac budowlanych na terenie skarp 

oraz podjęto następujące działania i zlecono kolejne prace Administratorowi firmie Gestor Sp.                  

z o.o.: 

1) kontynuacja poszukiwania firmy ubezpieczeniowej, która objęłaby ubezpieczeniem tereny wspólne 

w razie ulewnych deszczy i innych nieprzewidzianych okoliczności. Dotychczasowe zapytania                      

ze strony Gestor Sp. z o. o. pozostawiono bez przedstawienia jakiejkolwiek oferty. 

2) zgłoszenie do ubezpieczyciela Osiedla kolejnych szkód związanych z naprawami prowadzonymi                

w ostatnim czasie na terenie Osiedla Nowiec. Oczekujemy na rozstrzygnięcie i decyzję o zakresie                   

i wysokości wypłaty odszkodowania. 

3) z uwagi na naruszanie zakazu wstępu na skarpy, przypominamy wszystkim mieszkańcom, iż istnieje 

całkowity zakaz korzystania ze skarp na terenie Osiedla. Informacja zostanie przesłana oddzielnym              

e-mailem do wszystkich mieszkańców. 

4) celem zabezpieczenia odrestaurowanych skarp na przyszłość, konieczne będzie ich zabezpieczenie 

przez nasadzenia odpowiednimi roślinami. Poszukujemy oferentów do tychże prac. Stworzony 

zostanie także plan oczyszczania studzienek i zagospodarowania terenów zagrożonych zalaniem. 

5) wśród napraw zaplanowanych w tym roku pozostaje naprawa skarpy nad boiskiem. Negocjujemy 

cenę naprawy. 

6) zakończono remont ścieżki na boisko oraz remont skarpy przy schodach. 

Kolejne zebranie RON wyznaczono na dzień 13.11.2017 r., godz. 17.30. (poniedziałek). 
 

 


